
Jaká je cena tepla v Lubech? 
Jednoduchá odpověď: Za poslední 3 roky, co došlo k největšímu zdražení plynu, je nejnižší.  
Rád bych ale tuto ostře sledovanou problematiku ve stručnosti rozšířil. 

V roce 2008, kdy došlo k největšímu zdražení plynu, skočila i cena tepla až k pětistovce, protože náklady 
na spotřebovaný plyn představují v celkových nákladech na teplo až 75 %. 
V následujícím roce se cena plynu ještě o něco málo zvýšila a cena tepla se dostala na 520 Kč/GJ bez 
DPH. Cena plynu se musí vypočítat z průměru za celý rok včetně daně z plynu. Když se plyn zdraží od 
1. ledna a potom na jaře nebo v létě zlevní, neznamená to, že máme levnější plyn. Díky stabilitě 
sjednávaného množství plynu v předchozích letech jsme si v loňském roce prosadili tak zvaný 
individuální ceník plynu, kde máme vždy zaručené nižší ceny, než jsou v oficiálním ceníku. V průběhu 
loňského roku cena plynu znatelně poklesla a cena tepla vyšla na 469,- Kč/GJ. Záměrně uvádím, že vyšla, 
protože cena tepla v Lubech je vždy výsledek podílu oprávněných nákladů a naměřených GJ bez 
přidaného zisku. Proto meziroční rozdíl v ceně je až 51 Kč, tj. 10 %. Všude jinde si dodavatel tepla vždy 
přidává tolik zisku, aby udržel cenu tepla na srovnatelné úrovni (při poklesu nákladů je větší možnost 
zvyšovat zisk). U ziskových výrobců tepla je i jednodušší na začátku roku stanovit předběžnou cenu tepla. 
Nikdo dopředu nezná vývoj ceny plynu nebo potřebné množství GJ pro daný rok a díky zisku lze na 
konci roku cenu tepla kompenzovat. Tuto možnost my nemáme, a proto se do poslední chvíle neví, kolik 
cena tepla vyjde.  
Ještě bych rád vysvětlil vliv stálých nákladů (provozní režie, materiál na opravy, dodavatelské opravy, 
správní režie, mzdy s odvody, nájem kotelen a případné odpisy) na cenu tepla. U nás se pohybují kolem 
25 %, což je poměrně málo, ale při nižším množství GJ mohou cenu tepla ovlivnit. Proměnné náklady 
(množství plynu a elektřiny) jsou přiměřeny množství vyrobených GJ (čím méně GJ tím méně plynu). To 
samozřejmě neplatí u stálých nákladů a tak se může stát, že s menším množstvím vyrobených GJ 
a s vyššími stálými náklady se cena tepla zvýší. Proto nákladnější opravy, pokud to jde, plánujeme po 
jednotlivých celcích z roku na rok. 
 
JAKÁ CENA TEPLA BUDE LETOS? 
Není na to jednoduchá odpověď. Zcela jistě už více plyn nezlevní a o kolik bude cena plynu stoupat, 
nelze předpokládat. Druhý důležitý faktor je množství GJ, které bude potřeba vyrobit. V loňském roce 
bylo vyrobeno pro paneláky 17 205 GJ. Na začátku roku s předpokladem 17 000 GJ pro rok 2011 jsme 
vypočítali předběžnou cenu 498,- Kč/GJ. Po lednu a únoru už ale víme, že GJ bude daleko méně, protože 
za tyto měsíce bylo vyrobeno o 890 GJ méně než loni. Jak velký vliv na to mohou mít plastová okna 
nelze předpokládat, protože loňský leden a únor byl v průměru ještě studenější. Cena plynu v únoru byla 
vyšší o 4,4 % než v prosinci 2010. Pokud to bude pokračovat, cena tepla tak může zase klidně stoupnout 
přes 500,- Kč/GJ.  
Závěrem bych chtěl připomenout, že pro odběratele tepla v Lubech je veliká výhoda, že se Město před 15 
lety nezaleklo problematiky výroby a dodávky tepla a založilo vlastní společnost Lubská Kalora, kde má 
možnost hospodaření kontrolovat i ovlivňovat a cenu tepla tak držet na přijatelné úrovni.  

Knapčík Josef  

Pozvánka na kv ěten 
Všem zájemcům o Erlbašský horský výšlap sdělujeme, že se bude konat 29. května. Bližší informace 
budou v květnovém vydání Lubského zpravodaje. 
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ZmZmZmZměěěěny u lékany u lékany u lékany u lékařůřůřůřů    
K poslednímu dni v měsíci březnu ukončil své působení v Lubech doktor Mudroch. Jelikož slyšíme různé názory 
lidí, týkající se jeho odchodu, chtěla bych v kostce shrnout všechny aspekty, které ke skončení praxe přispěly. 
O dopisech, které jsme společně s městem Skalná zaslali v měsících červnu a listopadu krajskému zdravotnímu 
radovi, jsem Vás informovala v Lubském zpravodaji. Cílem bylo upozornění na nespokojenost některých pacientů 
s výkonem lékařské péče doktora Mudrocha v těchto obvodech. Zdravotní rada Bc. Joža Lokajíček nám odpověděl 
v tom smyslu, že krajský úřad předává naši stížnost zdravotním pojišťovnám. Dále sdělil, že zároveň obdržel od 
pana doktora stížnost na naše úřady.  
V měsíci listopadu přišla zpráva od Ing. M. Šlajsové, ředitelky Krajské pobočky VZP ČR pro Plzeňský 
a Karlovarský kraj. Uvádí, že panu doktorovi byly provedeny kontroly se zaměřením na dodržování ordinačních 
hodin. Výsledkem bylo zjištění jejich nedodržení. Paní ředitelka sděluje, že i v dalších dnech budou prováděny 
opakované kontroly v ordinacích ve městech Skalná a Luby. V případě, že MUDr. Mudroch nebude dodržovat 
rozsah ordinačních hodin stanovený Rámcovou smlouvou uzavřenou mezi VZP ČR a jím, může VZP ČR přikročit 
k jednostrannému vypovězení smlouvy. Dále Ing. Šlajsová sdělila, že se Krajská pobočka VZP ČR snaží získat pro 
výše uvedené obvody nového praktického lékaře. Za tím účelem požádala na KÚ pro Karlovarský kraj o vypsání 
výběrového řízení na praktického lékaře pro spádové území Luby a Skalná.  
V měsíci prosinci dostal MUDr. Mudroch výpověď ze strany města z prostor na zdravotním středisku. Důvody jsou 
jistě všem známy a musím sdělit, že přetrvávají do dnešní doby. Před podáním výpovědi jsem se přesto spojila 
s ředitelkou Šlajsovou, zda opravdu platí, že Všeobecná pojišťovna dodrží slib a nového lékaře pro obvody Luby 
a Skalná sežene, protože si nemůžeme dovolit nechat pacienty bez zajištění lékařské péče. Byla jsem ujištěna, že 
nemusíme mít strach, že obec bez lékaře nezůstane. Do výběrového řízení se nikdo nepřihlásil, a tak jsme sháněli 
i sami, a to na základě různých doporučení. Se starostou Skalné Ing. Goldem jsme chtěli najít takového doktora, 
který by převzal oba obvody společně. Žádný z oslovených lékařů, ale nechtěl ordinovat v obou ambulancích. 
Jednali jsme s několika doktory, bezvýsledně. Proto jsme přivítali, že MUDr. Fučikovská po jednání se 
Všeobecnou zdravotní pojišťovnou souhlasila, že převezme obvod po doktoru Mudrochovi. Dle informací, které 
mám od právníka VZP ČR pro Plzeňský a Karlovarský kraj Ing. Kvasničky, panu doktoru Mudrochovi byla 
nakonec vypovězena VZP ČR smlouva, tak jak bylo signalizováno v listopadovém dopisu od Ing. Šlajsové. Ve 
stejném duchu dle sdělení MUDr. V. Procházky bude postupovat i Vojenská zdravotní pojišťovna. 
Pan doktor by tedy na základě tohoto faktu stejně s výkonem praxe obvodního lékaře v našem městě skončil. S paní 
doktorkou Fučikovskou jsme jednali o úpravě ordinací a čekáren, které budou pro děti i dospělé v prvním patře 
zdravotního střediska. Lékařka bude mít kromě dětské sestry Kamily Buchnerové k dispozici i sestřičku Michaelu 
Novákovou, která bude mít na starosti dospěláky. Zastupitelé města schválili v rozpočtovém opatření 200 000 
korun na vybavení. A tak děti a dospělí budou mít oddělené ordinace a čekárny, v těchto místnostech je položeno 
i nové lino a byl zakoupen i potřebný nábytek. Je jasné, že pacienti si budou muset zvyknout na jiný způsob 
ordinování. Možná, že bude chvilku trvat, než se vychytají všechny mouchy, aby se vše organizačně, ke 
spokojenosti jak pacientů, tak lékařky a sester zvládlo.  Také víme, že se nelze nikdy zavděčit všem lidem. Věříme 
ale, že chod v ordinaci MUDr. Fučikovské bude méně problémový, než výkon praxe MUDr. Mudrocha. 
Pro ty, kteří se chtějí zaregistrovat u MUDr. Fučikovské, přikládám ordinační hodiny v ambulanci: 
Dospělí: 

Po: 7.30 – 11.00 – v ambulanci přítomna pouze sestra, návštěvy, odběry, práce v její kompetenci 
 11.00 – 14.00 – ordinace lékaře 
 14.00 – 16.00 – objednaní pacienti, preventivní prohlídky 
Út: 7.00 – 10.00 – odběry (7.00 – 7.30), ordinace lékaře 
 10.00 – 15.00 – v ambulanci pouze sestra, návštěvy, práce v její kompetenci 
St: 7.30 – 11.00 – v ambulanci pouze sestra, návštěvy, odběry, práce v její kompetenci 
 11.30 – 14.00 – ordinace lékaře 
 16.00 – 18.00 – objednaní pacienti, preventivní prohlídky 
Čt: 7.00 – 11.00 – odběry (7.00 – 7.30), ordinace lékaře 
 11.00 – 15.00 – v ambulanci pouze sestra, návštěvy, práce v její kompetenci 
Pá: 8.00 – 10.00 – v ambulanci pouze sestra 

Děti: 
Po: 11.00 – 14.00 – ordinace lékaře 
 14.00 – 16.00 – objednaní pacienti, preventivní prohlídky 
Út: 7.00 – 10.00 – odběry (7.00 – 7.30), ordinace lékaře 
St: 11.30 – 14.00 – ordinace lékaře 
 14.00 – 16.00 – poradna pouze pro maminky s dětmi 
 16.00 – 18.00 – objednaní pacienti, preventivní prohlídky 
Čt: 7.00 – 11.00 – odběry (7.00 – 7.30), ordinace lékaře 
Pá:  Zavřeno Mgr. Miroslava Hrabovská 
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Vyberte si v knihovn ě 
Jennings, Andrew: Faul! 
Tajný svět FIFA: Úplatky, zmanipulované volby a skandály s lístky. Kniha, kterou se snažili zakázat.  

Gutberlet, B. I.: 50 největších lží a legend světových dějin.  
Autor této knihy shromáždil ty nejdůležitější a nejznámější, nejzlomyslnější a nejvíce překvapující 
legendy, falza, omyly a spiklenecké teorie světových dějin, od starověkých dob do nedávné minulosti, 
které v tradované podobě tvrdošíjně přetrvávají ve veřejném mínění dodnes.  

Beckett, Simon: Chemie smrti.  
Napínavý debut britského novináře a prozaika dovedně kombinuje metody forenzního vyšetřování a žánr 
psychothrilleru. Kniha byla přeložena do sedmadvaceti jazyků.  

Steinhauer, Olen: Turista.  
Milo, tajný agent CIA, zanechal práce v terénu a stal se úředníkem v newyorské centrále Ústřední 
zpravodajské služby. Usadí se a pořídí si rodinu a byt v Brooklynu a pokouší se zapomenout na svou 
minulost. Ta ho však záhy dostihne… 

Forsyth, Frederick: Ikona.  
Rusko, rok 1999… Igor, charismatický vůdce jedné pravicové strany, slibuje zbídačelému národu 
měnovou reformu, odstranění korupce, tvrdý postup proti zločinnosti a zemi návrat někdejší slávy. Západ 
však odhalí jeho pravou tvář… 

Seznamte se - Lee Child (1954) se narodil ve Velké Británii, když ho však přestali potřebovat v televizi, 
přestěhoval se s rodinou do Spojených států, kde započal úspěšnou dráhu spisovatele thrillerů. Nyní žije 
střídavě ve Francii a New Yorku. Ve všech jeho čtrnácti knihách vystupuje tulák a bývalý vojenský 
policista Jack Reacher. V knihovně si můžete půjčit romány: Bez slitování, Nemáš co ztratit, Nepřítel, 
Únos, Varovný signál, Výstřel, Zítra bude po všem.  

Seznamte se - Barbara Woodová je brilantní vypravěčka s podrobnou znalostí tematiky, o níž píše. Než 
začne pracovat na nové knize, důkladně se obeznámí s tematikou, o níž bude psát. Její knihy získaly 
čtenáře na celém světě a vždy patří mezi bestsellery. V naší knihovně si můžete půjčit např. Kletba svitků, 
Hippokratova přísaha, Věštkyně, Volání minulosti, Modrý kámen a další.  
 

Děti a svět hudby 
Jako každý rok i letos se děti z MěDDM Luby zúčastnily okrskové soutěže "Děti a svět hudby", která se 
konala v Novém Kostele. Formou vědomostních testů soutěžily starší děti, kresbou s hudebním tématem 
soutěžily děti z 1. tříd. Soutěž byla velmi pěkně připravena a naše děti se velmi dobře umístily. V kresbě 
se na 2. místě umístila Karolínka Kuchtová. Ve vědomostních testech 1. místo Gabriela Kubíková, 
Natálie Martínková, 2 místo Edith Farová a Kristýna Krišková. 
Pochvala patří za dobrou reprezentaci našeho města i těmto dětem: 
Karolína Okresová, Eliška Urbanová, Maya Martin, Adélka Žaludová, Lucie Střechová, Ivona Kubíková 
a Eliška Kratinová. 
Úsměvné je vždy, jak se děti těší na dobré koláče, buchty, řezy a jiné dobré mlsoty. Pořadatelům patří 
poděkování za vynikající občerstvení.  
 

PodPodPodPoděěěěkováníkováníkováníkování 
Každý rok uspořádá p. Tomanová, knihovnice z Městské knihovny, zábavné a vědomostní soutěže, 
kterých se děti z MěDDM Luby zúčastňují. Soutěže jsou vždy pečlivě připravené, paní knihovnice dětem 
i přečte úryvky z pohádek, bajek a pověstí. Vítězové jsou vždy odměněni drobným dárkem. Děti přinášejí 
nakreslené obrázky, vyrobené dárky. Obrázky a výrobky má p. knihovnice jako stálou výstavu 
v knihovně. Děti se touto formou dostávají do styku s knihou. 
Děkujeme.  

Hana Šimková, MěDDM Luby 
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Pár slov k m ěstskému plesu 
Ještě jednou se vracím k příspěvkům na „Ne – oficiálním fóru“ Města Luby, kde se někteří mí věrní 
anonymní kritici těšili na to, až se budu chvástat v Lubském zpravodaji vydařeným městským plesem. 
Asi je zklamu, vychvalovat bál nebudu, protože vím, že se některým návštěvníkům nelíbila cimbálovka 
Réva. Použila jsem slovo některým, protože byli i tací, kteří muzice rozumí a kapelu si naopak chválili. 
Zde je na místě podotknout, že vyjma pana Kouly, který patřil ke skupině kritiků. Tím nechci nikoho 
urazit, každý má právo na svůj názor. 
Chtěla bych jen říci, že kapelu jsme objednávali na základě ohlasů občanů, kteří byli nadšeni, když hrála 
v Lubech na oslavě k získání Modré stuhy. Je možné, že celkový dojem ovlivnila absence jednoho 
z muzikantů, kdy tak místo v pěti hráli ve čtyřech. Ti, kteří zřejmě na plese ani nebyli, psali, že parket byl 
plný jen o přestávkách, kdy se pouštěla reprodukovaná hudba. Tímto je prosím, aby v případě, že by 
v budoucnu chtěli o něčem psát, se u svých příbuzných a známých lépe informovali. Parket byl totiž plný 
i při produkci cimbálovky. Domnívám se, že s tvrzením, že velký ohlas jako vždy mělo vystoupení 
Vesnických mažoretek z Nového Kostela, budou snad souhlasit všichni. Tentokrát se ale novokostelecký 
starosta Ota Teuber také představil i v roli zpěváka. Myslím si, že rovněž úspěšně.  
Slyšela jsem i názory, proč na městském bále nehraje lubský Saldo Band. Tuto kapelu zveme již tradičně 
na Hraniční slavnosti, pravidelně také vystupuje na plesech organizovanými jinými pořadateli, než je 
město Luby. Se vší úctou k Saldo Bandu, myslím si, že lidé uvítají kapely, které ještě neslyšeli. 
Samozřejmě v případě, když se jim trefíme, jak se říká, do noty. 
Jak jsem již napsala v úvodu, kapela byla hodnocena některými občany negativně, jinými zase pozitivně.  
Zavděčit se nejde všem lidem stejně. Samozřejmě bychom byli rádi, kdyby na dalších plesech města hrály 
kapely, které by se líbily všem. Proto ráda uvítám vaše případná doporučení na muzikanty, se kterými 
máte dobré zkušenosti. 

Mgr. Miroslava Hrabovská 

 

Potraviny u Černovských 
nabízejí každou sobotu 

čerstvě dopékaný, ještě horký kraslický chléb. 

Dopečení je možno domluvit na určitou hodinu, 
případně si počkat cca 10. minut. 

Přijďte si k nám pro čerstvý, právě upečený chléb, 
který vydrží určitě celý víkend. 

 

Dobíjení telefonního kreditu VŠECH OPERÁTORŮ 
je u nás nepřerušeno. 

Dobíjení probíhá on-line, stejně jako na poště. 

Po zadání tel. čísla přijde okamžitě SMS zpráva o navýšení kreditu. 
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Komunální poplatky 
Finanční odbor MěÚ v Lubech upozorňuje 
občany, že splatnost poplatku za odpady je do 
31. května (uvedeno na složenkách). 
Odpady je možné platit i po částech, ale splat-
nost celé částky je do konce května. 
Občané, i přes obdrženou složenku, mohou 
platit p římo na úřadě. 

Hledáme kronikáHledáme kronikáHledáme kronikáHledáme kronikářřřřeeee    
Město Luby hledá kronikáře, který by zaznamená-
val významné události našeho města.  
Požadujeme dobrou znalost českého jazyka, znalost 
místních poměrů a zájem o dění ve městě. 
Zápis do kroniky bude prováděn na základě dohody 
o pracovní činnosti, výše odměny je stanovena 
zastupitelstvem města Luby. 
Zájemci se mohou hlásit u starosty Karla Kubeše. 
Na místě je poděkování panu Desortovi, který 
z důvodu velké časové vytíženosti s vedením 
kroniky našeho města končí. 

Mgr. M. Hrabovská 

Hasiči informují! 
V poslední době se setkáváme s tím, že naši spolu-
občané neumí nahlásit požár, autonehodu apod. 
Místo toho, než aby zavolali přímo 112, volají 
známým, panu starostovi, místním hasičům apod. 
Tím prodlužují výjezdy hasičů minimálně o šest 
minut. I těch šest minut dokáže zachránit nejen ma-
jetky, ale i život!  
V případě požáru nebo jiné události, voláme přímo 
číslo 112, kde nahlásíme pokud možno co nejpřes-
něji co hoří a místo, nejlépe přesnou adresu. Operá-
tor vaši zprávu vyhodnotí a centrálně vyvolá 
hasiče, záchrannou službu, nebo policii. Tato linka 
je bezplatná a určitě rychlejší, než obvolávání přá-
tel. Stále platí i čísla: 
 ZÁCHRANNÁ SLUŽBA  - 155 
 POLICIE    - 158 
 HASIČI      - 150 

Starosta sboru Petr Ďurčo 

DISCO NIGHT  
V sobotu 19. března 2011 se konala v MKS diskotéka, 
kterou pořádal Městský úřad Luby. Velkým a zároveň 
milým překvapením bylo, že se diskotéky zúčastnilo 
cca. 220 lidí všech věkových kategorií a to nejen 
z Lubů. O hudbu se postaral DJ rádia Egrensis Milan 
Palenčár, který přislíbil další spolupráci. Disco Night 
byla tedy podle ohlasů zúčastněných velmi úspěšná. 
Z tohoto důvodu bychom do budoucna chtěli tyto veče-
ry opakovat a vylepšovat. Za Městský úřad děkuji všem 
návštěvníkům za skvělou náladu a klidný průběh veče-
ra. Z. Žáčková

Inzerce 

P r o d e j   s l e p i č e k 
Drůbež Červený Hrádek, firma Dráb, 
opět prodává slepičky snáškových plemen 

Hisex hnědý, Tetra hnědá, 
Dominant žíhaný, kropenatý, 

černý a modrý. 

Stáří slepiček - 18 – 20 týdnů 
Neprodáváme kuřice, ale slepičky těsně před 
snáškou. Slepičky pouze z našeho odchovu. 

Cena - 138 – 148 Kč / ks dle stáří 

Prodeje se uskuteční: 

Luby - u benzínové pumpy 
V sobotu 23. dubna 2011 

ve 14.35 hodin 

Případné bližší informace na tel: 

728605840                415740719 

728165166 

MASÁŽEMASÁŽEMASÁŽEMASÁŽE    
Bohumila Ráczová 

Klasická masáž 
Reflexní masáž plosky nohy 
+ vířivá koupel nohou 

Lymfatická masáž kosmetická 
Masáž lávovými kameny 
Parafínový zábal na ruce 

Aroma masáž 
Medová detoxikační masáž 
Indická masáž hlavy a šíje 

Dárkové poukazy 

PO PO PO PO ––––    PÁ        od  16 hPÁ        od  16 hPÁ        od  16 hPÁ        od  16 h    

Tovární 652, Luby 

Mobil : 604604604604    115 167115 167115 167115 167 
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Důchodci slavili MDŽ 
Počátkem měsíce března se naši senioři sešli, aby společně oslavili MDŽ.  
V úvodu mého příspěvku si dovolím několika slovy připomenout, o jaký svátek se vlastně jedná. 
Mezinárodní den žen bývá někdy uváděn jako komunistický svátek, spojený především s červeným 
karafiátem a bujarými oslavami na pracovištích. 
Vůbec se však nejedná o nějaký svátek uměle vyrobený minulým režimem, ale o mezinárodně uznávaný 
den, stanovený k výročí stávky newyorských švadlen v roce 1909. Od roku 1911, kdy byl poprvé slaven 
v Německu, Rakousku-Uhersku, Švýcarsku, Dánsku a USA, usiloval o volební právo žen, od roku 1975 
pak je připomínán jako den mezinárodní solidarity žen za rovnoprávnost, spravedlnost, mír a rozvoj 
(www.Wikipedie.cz) 
V období těsně po revoluci v roce 1989, byl u nás Mezinárodní den žen jako nepatřičný z kalendáře 
vyškrtnut, v roce 2004 se do kalendáře mezi významné dny ČR zase vrátil. 
A tak někteří z nás ještě stále slaví MDŽ, někdo již na tento svátek úplně zapomněl a slaví Den matek 
v květnu. Jsou i tací, jež nepřijali za svůj ani jeden z těchto minulých i současných svátků. 
Myslím si, že je opravdu osobní věcí každého z nás koho, či co, uznává. V minulém čísle Lubského 
zpravodaje vyšel článek paní Věry Kubíkové o tom, jak důchodci slavili Masopust a jak se těší na další 
akci, kterou měla být oslava Mezinárodního dne žen. Po té jsem se dozvěděla, že na internetových 
stránkách Ne – oficiálního fóra, které není spravováno pod hlavičkou města, vyšlo několik příspěvků na 
adresu paní Věry Kubíkové ve spojení právě s oslavou MDŽ. Musím říci, že jsem byla opravdu zhnusena 
a podotýkám, že nejen já, výplody některých anonymních dopisovatelů. Možná, že kdyby se pod svůj 
příspěvek museli podepsat pravým jménem, tak by takovými hrdiny nebyli. Není nic jednoduššího, než 
na někoho skrytě kydat hnůj. Ovšem postavit se za svůj názor veřejně, to by asi naši pisálci nezvládli. 
Myslím si, že by se tito rádoby „moralisté“ museli stydět, kdyby viděli, s jakou chutí se důchodci na 
oslavu svátku žen chystali. Od dopoledne již výbor důchodců připravoval sál. Některé z žen se nabídly 
a upekly moučníky (celé 3 bábovky upekl i pan Šindelář), a tak se zde sešlo mnoho plechů a táců 
s lákavými sladkostmi. Pozván byl i oblíbený Albatros, který již tradičně hraje na akcích našich seniorů, 

Nezapomnělo se také na gratulaci panu Josefu Kaňkovi, 
který oslavil osmdesáté narozeniny. Důchodcům zatančil 
i taneční kroužek Sluníčko z MěDDM. 
Odpoledne se vydařilo, všichni spokojeně odcházeli domů. 
Myslím si, že nikomu ani tak nešlo o oslavu Mezinárodního 
dne žen jako takovou. Důchodci se především sešli, pobavili 
a ukázali, že si umí sami zorganizovat dobrou zábavu.  
Na závěr bych chtěla již zmiňovaným kritikům vzkázat, aby 
se starali především sami o sebe a před tím, než se příště 
budou navážet do slušných lidí, zvážili, zda by něco 
podobného (samozřejmě v jejich případě, ne oslavu MDŽ) 
dovedli uspořádat oni.  

Mgr. Miroslava Hrabovská 
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Landschaftspflegeverband „Oberes Vogtland“ e.V. 
 
 
 
 
 
 

 
Pozvánka 

na Vogtlandský ovocnářský seminář 
v sobotu 9.4.2011 

od 9.00 do 16.00 hod v Riedelhofu/Eubabrunn 
 
Program 
 

9.00-12.30 Přednášky 
 9.00-10.45 Odborný řez ovocných stromů Wolfram Kunze 
   Pomologický spolek 
 11.00-12.30 Staré odrůdy – nové odrůdy Prof. Dr. Manfred Fischer 
  – které jsou lepší? Drážďany 
 
 
12.30-13.00 Polední občerstvení 
 
13.30-14.00 „Odvaha k roubování“ 
 Demonstrace různých druhů roubování Bernhard Weisbach 

  Plavno 
   Jürgen Merz 
   Baumschule Harra  
 
 
14.00-15.00 Praktický řez na vybraných ovocných stromech Wolfram Kunze 
 
Výměna roubů: Účastníci semináře mohou s sebou k výměně přinést rouby ze zdravých 
 ovocných stromů, jejichž odrůda je známa. 
 
 

Účastnický poplatek za seminář ve výši 10,00 EUR odpadá. 
Prosíme o příspěvek na zachování Riedelhofu. 

 
 
Adresa Riedelhofu: Zur Waldschänke 2 v 08265 Erlbach / část obce Eubabrunn 
 
Příjezdová mapka: www.riedelhof.de  
 
 
 
 

    LPV „Oberes Vogtland“ e.V. 
    Oberer Berg 76 
      08258 Markneukirchen 
      Telefon: 037422 / 2965 
      Telefax: 037422 / 46786 
      Email: lpv-vogtland@riedelhof.de 
      Internet: www.riedelhof.de 
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 Nástrojářství Švehla Petr 
 Družstevní 456 
 351 37  Luby 
 IČO:73419150   DIČ: CZ7407281849 
 Mobile: +420 602153904, +420 777069965 
 e-mail: svehla.nastroje@seznam.cz 

 
 
 
 
Zajímáte se o práci ve strojírenství, v oblasti automobilového, či elektrotechnického 
průmyslu? Pak hledáme právě Vás. 
Firma Nástrojá řství Švehla Petr  hledá kandidáty na pozice: 
 
 

NÁSTROJAŘ a KONSTRUKTÉR  
 
 

Konstruktér 
Požadujeme: 

- SŠ/VŠ vzdělání technického směru 
- praxe ve vývoji v automobilovém,  
či elektrotechnickém průmyslu výhodou 

- znalost systému  SolidWorks 3D 
- technické myšlení, samostatnost, kreativitu  
- 3D konstrukce, zhotovování výkresů 

Práce na plný úvazek v jednosměnném provozu. 
 
 

Nástrojař 
Požadujeme: 

- praxe v oboru nástrojař výhodou 
- manuální zručnost, čtení výkresů nezbytné, zkušenosti s opravou forem (vstřikování 

plastů) 
- nutná znalost práce na nástrojové brusce a fréze 
- Práce na plný úvazek v jednosměnném provozu. 

  
Nástup: možný ihned, nebo dohodou 
 
Místo pracoviště: Luby, Družstevní 456 
 
 
 
KONTAKTNÍ ÚDAJE: 
602 153 904, 777 069 965 (kontaktní osoba: p. Švehla Petr) 

e-mail: svehla.nastroje@seznam.cz. 
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Informace M ěDDM a ŠD Luby 
Pro děti a rodiče předkládáme nabídku našich akcí do 
konce školního roku. 

 6. 4. - 14.30 v MěDDM  
 „Velikono ční dílna“  (zde si zájemci mohou vy-

robit jarní a velikonoční dekorace) 

16.4. - 14.00 ve Skalné 
 „O pohár města Skalná“ (soutěž v aerobiku ve 

sportovní hale) 

30.4. - 16.30 Autopark 
 „Pálení čarodějnic“  

 1.6. - 14.00 – zahrada MěDDM 
 „Malování na asfalt“  

 4.6. - 14.00 - Autopark „Oslava MDD“  

 Na každou akci budou vyvěšeny plakáty, kde budou 
upřesňující informace. 
Na hlavní prázdniny připravujeme příměstské tábory – 
termíny a počet budou záviset na uskutečnění nebo neu-
skutečnění opravy a zateplení našeho zařízení. Děti a 
rodiče budou informováni pomocí letáčků. 

Marie Hrbková, řed. MěDDM 

Lubská desítkaLubská desítkaLubská desítkaLubská desítka    
Pořadatelé 6. ročníku turistického pochodu „Lubská 
desítka“ srdečně zvou všechny zájemce o turistickou 
procházku kolem Lubů.  

Koná se tradičně 1. května. 
Start od 9.30 – 10.00 hodin. 

Sejdeme se na Kozabaru, kde bude i cíl jarní procházky. 
Těšíme se na hojnou účast a přejeme pěkné počasí. 

Za pořadatele Jindřich Desort 

PodPodPodPoděěěěkováníkováníkováníkování    
Děkuji výboru klubu důchodců a hudební skupině Albatros 
z Kraslic, vedené panem Miroslavem Vackem, za milé pře-
kvapení, které pro mě připravili v den mých 80. narozenin. 
Na takové překvapení se nezapomíná. 

Josef Kaňka 
 

 Tomáš Skála p řivezl st říbrnou 
medaili z M ČR 

Poslední únorovou neděli bylo vyvrcholení halové atletické 
sezóny dorosteneckých kategorií v hale Otakara Jandery 
v Praze. Konalo se tu Mistrovství České republiky v atletice, 
kterého se účastnil i lubský vrhač Tomáš Skála, startující 
v barvách Šaku Chodov. 
Po nevydařeném prvním pokusu 15,78 m, což mu ale stejně 
zajistilo finálovou osmičku startujících, se Tomáš výrazně 
zlepšil na 16,67 m (osobní rekord) 5 kg koulí a s přehledem 
získal stříbrnou medaili. 
Zvítězil Dominik Košař z Vítkovic, který byl jeho soupeřem 
již od mládežnických kategorií. 
Halová sezona neproběhla pro Tomáše zrovna ideálně. Musel 
být kvůli zdravotním potížím skoro celý měsíc bez tréninku, 
ale jeho druhé místo na MČR je velkým příslibem do sezony 
na dráze. 

 
Na základě dlouhodobé výkonnosti bude Tomáš 1. května 
absolvovat kvalifikační závod na evropské hry do Portugal-
ska, 22. - 23. 5. je pozván na mítink do německého Halle, kde 
budou ve všech kategoriích vrhat ti nejlepší atleti z celé Ev-
ropy a zajisté to bude obrovská zkušenost a další motivace do 
tvrdé přípravy. V neposlední řadě by se chtěl pokusit 
o překonání limitu a dosáhnout účasti na MS 17letých ve 
francouzském Lile.  
Všichni mu popřejme hodně odhodlání k tvrdým tréninkům 
(5-6 týdně), pevné zdraví a také štěstí, které sportovec potře-
buje k uskutečnění svých sportovních snů. 
Závěrem bych rád po-
děkoval panu Kamilovi 
Knapčíkovi za umož-
nění tvrdého boje s 
činkami v posilovně, 
panu Janu Matouškovi 
st. za materiální podpo-
ru, panu Josefu Heř-
mánkovi za vstřícnost 
v halových trénincích 
a městskému zastupitel-
stvu za finanční podpo-
ru jednoho lubského 
závodníka, který bude 
šířit slávu Lubů daleko 
za hranicemi Karlovar-
ského kraje. 

Inzerce 

 
 

 Roman 

   Utìkal 
 

Malíøské 
a natìračské práce 
" Vnitøní + Venkovní " 

 
Nátìry: 
oken, dveøí, radiátorù, 
støech, okapù, 
ocelových konstrukcí 
(i ve výškách), atd.  
 
Luby - Skalná a okolí 
 

Tel.: 606 253 631 
 

Prodám garáž v Lubech pod hřbitovem. 
Více informací na tel. 774 031 809. 



Lubský zpravodaj 

PPRROO
 

/z veterinárně kontrolovaný
 
trasa č.21 Františkovy Lázn
 

••••    13 hod. Františkovy Lázně
••••    14 hod. Skalná /vedle Pošty/
••••    15 hod. Plesná /na dolním nám
••••    15.30 hod. Luby  /náměstí u autobus. zastávky/
 
Prodej 3.5.2011                            
Kuřice černé, červené /těsně př
 
 

Kačeny pekingské / bílé brojlerové/  
Kačeny barbarie /husokačeny/ 
Husy / bílé/          
Husy /landeské/   
Krůty /kanadské širokoprsé brojlerové/
 
Prodej 12.9.2011 
 

Kuřice černé, červené  
 

Drůbež, prosím, OBJEDNÁVEJTE
tel.567 212 754, 567 214 502, mob.731 
 
 

V Lubech zazn
12. března zazněly v našem kulturním dom
Michaely Noskové, novokosteleckého starosty, zp
tria Trifanky. 
Nechyběly skladby z těch nejznámě
z Arku, nebo Vlasy. Hvězda aktuálně
potvrdila, že zpěv je její život a na pódiu je jak 
doma. 
Milé zjištění bylo, že za svou šestiletou kariéru má 
za sebou nespočet představení, muzikál
a jiných kulturních akcí, ale čistě
koncert má poprvé u nás v Lubech. 
Účinkující svým skvělým hlasovým p
a vtipnými historkami zpříjemnili dvouhodinový 
koncert natolik, že si obecenstvo záv
potleskem vyžádalo několik písní a duet
Bohužel paradoxem byla nízká návště

se jednalo o velmi kvalitní koncert. 

HumorHumorHumorHumor    
Když jsem byl malý, dala mi maminka 20 K
mléka, balíček bonbonů, čokoládu, deset vají
Dnes už to není možné, mají tam plno t

duben 2011 

OODDEEJJ  CCHHOOVVNNÉÉ  DDRRŮŮBBEEŽŽEE  
 kontrolovaných chovů, které zaručují kvalitu a vysokou užitkovost/

.21 Františkovy Lázně 

13 hod. Františkovy Lázně /u nádraží - naproti parkovišti Parkan/
/vedle Pošty/      
/na dolním náměstí/        

stí u autobus. zastávky/   

                             AKCE!!!!!     
ě před začátkem snášky/  stáří: 18týd. cena: 130,

brojlerové/               1-3týd.  
             1-3týd.  

            1-3týd.            
                1-3týd.            

/kanadské širokoprsé brojlerové/                       6-8týd.            

   stáří: 14-18týd. 

OBJEDNÁVEJTE  na adrese: Gallus Extra s.r.o., Pražská 8, 586 01 Jihlava
502, mob.731 701 331, po-pá 8-15 hod! gallusextra@centrum.cz

V Lubech zazněly muzikálové melodie 
ly v našem kulturním domě muzikálové písně v podání bývalé finalistky SuperStar 

ckého starosty, zpěváka Oty Teubera a hosta Ireny Novotné z vokálního 

ch nejznámějších muzikálů jako je Drákula, West Side Story, Angelika, Johanka 
zda aktuálně nejúspěšnějšího muzikálu Děti ráje Michaela Nosková svým hlasem 

v je její život a na pódiu je jak 

ní bylo, že za svou šestiletou kariéru má 
edstavení, muzikálů, koncertů 

čistě její sólový 
 

lým hlasovým přednesem 
íjemnili dvouhodinový 

že si obecenstvo závěrečným 
kolik písní a duetů navíc. 

Bohužel paradoxem byla nízká návštěvnost, ačkoli 
 

Když jsem byl malý, dala mi maminka 20 Kč a poslala mě do obchodu.  Přinesl jsem dva chleby, dv
okoládu, deset vajíček, 3 másla, koblihu, litr rumu a ješt

Dnes už to není možné, mají tam plno těch ... sviňských kamer. 

strana 10 

ují kvalitu a vysokou užitkovost/ 

naproti parkovišti Parkan/     
   
   

í: 18týd. cena: 130,-Kč 

     60-80,-Kč 
   90-110,-Kč 

           130-150,-Kč 
           130-150,-Kč 
           250-290,-Kč 

cena: 130-150,-Kč 

Gallus Extra s.r.o., Pražská 8, 586 01 Jihlava  
gallusextra@centrum.cz 

ly muzikálové melodie  
 v podání bývalé finalistky SuperStar 

váka Oty Teubera a hosta Ireny Novotné z vokálního 

 jako je Drákula, West Side Story, Angelika, Johanka 
Michaela Nosková svým hlasem 

Miroslav Nový 

řinesl jsem dva chleby, dvě 
ek, 3 másla, koblihu, litr rumu a ještě mi zůstalo na kolotoč. 
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Vážení ob čané, 
v lednovém čísle Lubského zpravodaje jsem Vás informoval o tom, že jsem podal trestní oznámení na 
Ing. Bradáče, radního Karlovarského kraje, pro podezření ze spáchání přečinu pomluvy podle § 184 odst. 
2 trestního zákona a přečinu zneužití pravomoci úřední osoby podle § 329 odst. 1 písm. a) trestního 
zákoníku. Důvody, které mě k tomu vedly, jsem rozebíral ve Zpravodaji na konci roku.  
V lednu jsem obdržel od Policie ČR krajského ředitelství policie Karlovarského kraje, Územního odboru 
Cheb, oddělení hospodářské kriminality vyrozumění, že ze strany Ing. Jaroslava Bradáče nedošlo 
k naplnění skutkové podstaty jakéhokoliv trestného činu. Závěr šetření byl především zdůvodněn dvěma 
fakty. Tím prvním bylo, že jsem i přes rozeslané dopisy občanům Ing. Jaroslavem Bradáčem uspěl ve 
volbách, a tedy mně nebyla způsobená žádná vážná újma. Co se týká skutečnosti, že Ing. Jaroslav Bradáč 
v otevřeném dopisu občanům města Luby vystupoval jako radní Karlovarského kraje pro životní prostředí 
a užil svůj hlavičkový papír, označující jeho osobu jako radního, mně bylo sděleno, že žádný platný 
předpis Krajského úřadu Karlovarského kraje jakkoliv neupravuje užívání současného funkčního zařazení 
v písemné formě pro korespondenci nejrůznějšího určení. Je na zvážení radního, kdy označení své funkce 
použije a kdy nikoliv.  
Se závěry šetření jsem Vás tedy seznámil, vyjádření se k nim, si raději ponechám pro sebe. 

Karel Kubeš, starosta města Luby 

Masopustní veselíMasopustní veselíMasopustní veselíMasopustní veselí    
Jako každý rok, tak také letos jsme si užili období 
masopustního veselí před čekáním na krásné jarní svátky 
Velikonoce. 
Děti se seznámily se zvyky, obohatily si slovník o nová 
slova, vyráběly brýle, kloboučky, naučily písně a tanečky. 
Jeden den se děti proměnily ve zvířátka, kytičky, 
zahradníky, pohádkové postavy, tančily a soutěžily. Paní 
Vyhlídalová upekla dětem do třídy Kytiček koláčky 
a paní kuchařka připravila k obědu masopustní vdolečky. 
Masopustní úterý jsme letos zahájili na divadelním 
představení a pak jsme se vydali na masopustní průvod do 
města. Byli jsme rádi, že se k nám letos přidaly děti a paní 
učitelky z 1. stupně ZŠ Luby. 
Děkujeme za sladkosti, které děti dostaly od manželů 
Černovských, pana Nového, Kuchty, Hadviga, 
zaměstnanců MěÚ Luby a vietnamských obchodníků. 

Návšt ěva solné jeskyn ě 
Začátkem března jsme s dětmi navštívily solnou jeskyni, do které nás pozvala rodina Pavlovských. Jsme rády, že 
jsme tak mohly zpestřit a rozšířit nabídku našeho ŠVP (školní vzdělávací program). Děti se seznámily se 
zajímavým a pro ně dosud neznámým prostředím. 
Před vstupem do jeskyně bylo připraveno občerstvení – 
jahody, hroznové víno a pití. V samotné jeskyni jsme 
strávily zhruba hodinu. Děti v soli seděly, mohly si s ní 
hrát jako s pískem a kdo chtěl, díval se na pohádku. Při 
pobytu v solné jeskyni dochází ke vdechování 
mikroelementií, obsahujících minerály a stopové prvky, 
které jsou nezbytné pro správnou činnost lidského 
organismu. 
Děti byly velice spokojené a ani se jim nechtělo odejít. Na 
rozloučenou dostaly balíček sladkostí. Solnou jeskyni 
budeme s dětmi navštěvovat pravidelně jednou měsíčně. 
Věříme, že nám tak budou děti lépe prospívat. 
Touto cestou bychom chtěly rodině Pavlovských 
poděkovat. 

Učitelky MŠ Luby 
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Jarní hromádky  

Odbor správy majetku města opět vyhlašuje jarní hromádky.  Vynášet věci je možno od soboty 16. dubna do neděle 
17. dubna 2011 na místa dostupná svozovému vozidlu! Jako vždy na hromádky nepatří nebezpečný odpad, kamení, beton, 
stavební suť a materiál (asfaltové lepenky, střešní krytiny apod.), zemina ani kompostovatelný materiál (tráva, listí, větve atd.)  
Hromádky vytvořené po svozu budou odvezeny na náklady původce. Připomínám, že v momentě kdy fyzická osoba odloží 
odpady na místě k tomu určeném, stává se vlastníkem těchto odpadů obec (zákon č. 185/2001 §4 písmene p)). Znamená to, že 
je zakázáno s tímto odpadem jakkoliv manipulovat (vybírat odložené předměty, rozebírat uložený odpad, případně odvážet 
pryč). Tento odpad bude vyvážen speciálním vozem firmy ASP služby s.r.o. nebo pracovníky odboru správy majetku města, 
a to následujícím způsobem. 

V pondělí 18.4. 2011 v ulicích: 
Masarykova, H. Luby, Na Nivách, Kostelní, Revoluční, Mlýnská, U Pily, Tovární, Na Louce, Luční, Družstevní, Flusberg, 
Chebská, Příčná, D. Luby 

V úterý 19.4. 2011 v ulicích: 
Kraslická, Nám. 5. května, Sokolovská, Opatov, Potoční, Hřbitovní, Na Výšinách, Průběžná, Růžový Vrch, Spojovací, 
Zahradní, Západní, P. Bezruče.   

Svoz velkoobjemového odpadu (hromádky) není určen pro likvidaci odpadu z podnikání (např. pneumatiky od některých 
místních autoopraven apod.) ani neslouží k likvidaci odpadu z autovraků, které někteří občané rozebírají a poté zneužívají 
jarních a podzimních hromádek k jejich odvozu.  Takovýto druh odpadu bude odvezen na náklady původce.  

Některé druhy odpadu, které se vyskytují na hromádkách nekončí přímo na skládce, ale jsou likvidovány jiným způsobem 
(např. elektroodpad). To znamená, že je nutno tyto věci vysbírat a odvézt na sběrné místo. Jedná se o lednice a mrazáky, 
veškeré malé i velké domácí elektrospotřebiče, televizory, monitory, telekomunikační zařízení apod. Žádám tímto občany, 
kteří se chystají uvedený druh odpadu zlikvidovat při podzimních hromádkách, aby kontaktovali odbor správy majetku města 
na tel. 354 596 038, a my tento odpad sami naložíme a odvezeme (samozřejmě zdarma). Usnadní to  práci při hromádkách 
a také co nejvíce zamezíme nájezdu tzv. „hromádkářů“, kteří při vybírání kovového odpadu elektrozařízení rozebírají 
a znehodnocují.   

 Kam s nebezpečnými odpady? 
Jak jistě víte již z předchozích let nelze nebezpečný odpad likvidovat stejným způsobem jako ostatní komunální odpad. 
Z tohoto důvodu proběhne v sobotu 16. dubna 2011 svoz nebezpečného odpadu z domácností. Jedná se především 
o následující složky: barvy, lepidla a pryskyřice, oleje a tuky, odmašťovací prostředky, domácí fotochemikálie, kyseliny, 
hydroxidy, léky a akumulátory, zářivky a výbojky, hadry znečištěné olejem, olejové filtry, autobaterie. Pokud je to jen trochu 
možné, přineste odpady v originálních obalech, usnadní to jejich identifikaci, není to ale podmínkou. Žádám lubské občany, 
aby využili tuto službu a nevhazovali nebezpečný odpad mezi komunální. 

Stanoviště: 9.00 parkoviště u Strunalu  10.00 Růžový vrch (u pana Knichala) 
  9.15 Malé náměstí  10.15 křižovatka ulic Kraslická a Sokolovská 
  9.30 křižovatka u věžáku  10.30 křižovatka u odboru správy majetku města         
  9.45 u starých paneláků (u FP Techniku)  

Bc. Lukeš Martin – odbor správy majetku města 

Zprávy ze zastupitelstva 
♦ Přítomni: pp. Černíková, Hartl, Hrabovská, Kubeš, Knapčík, Pavlovský, Pessel, Šulcek, Valovič 

♦ Zastupitelé schválili prodej pozemku p.č. 2322/2 (658m2) v kat. území Luby I panu Jiřímu Kolářovi (všichni pro).   
ZM schválilo pronájem pozemku části p.č. 121/4 (cca 40m2) v kat. území Luby I panu Farovi za účelem umístění včelích 
úlů (všichni pro).  
Zastupitelé opakovaně projednali žádost paní Zory Kutmanové o prodej pozemku části p.č. 132/1 (cca 11m2) v kat. území 
Luby I a záměr prodat tento pozemek neschválili. Prodej nedoporučil pan starosta ani přítomný vedoucí odboru SÚ pan 
Vrba proto, že tento pozemek využívají nájemníci sousedního domu k sušení prádla a nemají možnost prádlo sušit jinde. 
Proti prodeji se vyslovili někteří nájemníci domu č.p. 69 v Příčné ulici. ZM o záměru prodat tento pozemek nerozhodlo, 
půjdou prověřit, zda je možno sušit prádlo na půdě domu č.p. 69 a rozhodnou na příštím zasedání ZM.  
ZM schválilo záměr prodat pozemek p.č. 1706 (5 920m2) v kat. území Opatov (všichni pro). Jedná se o cestu, o kterou 
požádal pan Aleš Kastl.  
ZM schválilo záměr pronajmout nebytové prostory v MKS (všichni pro). Jedná se o 1 volnou místnost o rozměru cca 
13 m2.  
Zastupitelé byli informováni o jednání starosty s panem Suchopárem, od kterého chce město zakoupit pozemek p.č. 3125 
(1081 m2) v kat. území Luby I. Pan Suchopár nabídl odprodat pozemek za cenu 170,- Kč/m2. ZM schválilo odkoupení 
pozemku za 170,- Kč/m2 (5 pro, 4 se zdrželi hl.). 

♦ Paní místostarostka Mgr. Hrabovská informovala zastupitelstvo o chystaném odchodu MUDr. Mudrocha z ordinace ve 
zdravotním středisku v Lubech. Popsala veškerá dosavadní jednání od června loňského roku s doktorem Mudrochem, se 
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zdravotním radou a se zdravotními pojišťovnami. Byly řešeny námitky občanů i města (také města Skalné) na 
nedodržování pracovní doby lékaře. Na základě těchto stížností byl pan doktor kontrolován a Krajský úřad vypsal 
výběrové řízení na nového obvodního lékaře. Město Luby i město Skalná dalo panu doktorovi výpověď z nájmu ordinace 
pro neplacení nájemného, v Lubech pronájem skončí 31. března 2011. V březnu dostal pan doktor Mudroch také výpověď 
od VZP a stejný postup bude následovat od VoZP. Začátkem dubna dojde k úpravě ordinací a čekáren v 1. patře 
zdravotního střediska tak, aby zde MUDr. Fučikovská zahájila praxi pro oba obvody v Lubech.  
Zastupitelé vzali informaci na vědomí. 

♦ ZM bylo seznámeno s návrhem rozpočtových opatření rozpočtu města pro rok 2011. Po projednání ZM schválilo 
rozpočtové opatření, které zvyšuje výdaje o 2.620 tis. Kč a na druhé straně zvyšuje příjmy o 9.000 tis. Kč (všichni pro). 
Na straně výdajů došlo k navýšení především na zvýšené výdaje způsobené sněhovou kalamitou celkem o 360 tis. Kč 
(mzdové náklady, nákup soli a služeb), na úpravu veřejných prostranství navýšení o 1.550 tis. Kč (realizace projektu 
„Budování kapacity pro místní rozvoj, chodník od nového nám. k budovanému parkovišti a nové parkoviště - vícepráce), 
výdaje na VPP 260 tis. Kč, úpravy a vybavení na zdravotním středisku 200 tis. Kč a další. Na straně příjmů je navýšení 
příjmů o 200 tis. Kč, dotace na VPP, a dotace 8.800 tis. Kč, což je dotace na již realizovaný projekt z programu CÍL 3 
(projekt „Turistické propojení historických hudebních regionů“). 

♦ Zastupitelé schválili obecně závaznou vyhlášku č. 6/2011, kterou se mění obecně závazná vyhláška č. 1/2011, o místním 
poplatku ze psů (všichni pro). 

♦ Zastupitelé schválili obecně závaznou vyhlášku č. 7/2011, kterou se mění obecně závazná vyhláška č. 5/2011, o místním 
poplatku ze vstupného (všichni pro). 

♦ Zastupitelstvo města projednalo doporučení komise školství, mládeže a tělovýchovy na rozdělení příspěvku organizacím 
v roce 2011. Komise navrhla k rozdělení 152 tis. Kč, 25 % ponechala jako rezervu. Komise navrhla příspěvek ve výši 
12.000 Kč Skautské organizaci Luby, pro TJ Strunal Luby celkem 115 tis. Kč, pro Sportovní klub Luby 5 tis. Kč, pro Golf 
Club Luby celkem 10 tis. Kč. Dále komise navrhla příspěvek 5 tis. Kč pro reprezentanta Tomáše Skálu a 5 tis. Kč 
organizaci Centru sportu Luby. ZM návrh příspěvků komise schválilo (všichni pro), sportovní organizaci TJ Strunal Luby 
bude schválený příspěvek uvolněn po zdokladování použití příspěvku v roce 2010.  
Předseda komise pan Pavlovský informoval ZM, že jedná s krajským úřadem o možném financování nákladů sportovců 
vynaložených na dopravu.  

♦ ZM projednalo návrh pana Pessela, aby realitní kancelář inzerovala pronájem volných obecních bytů v Lubech pro občany 
z jiných měst a obcí. Vhodnost zájemců by prověřila bytová komise, která by v konečné fázi o pronájmu mohla 
rozhodnout. Zastupitelé odsouhlasili nabízení volných obecních bytů prostřednictvím realitní kanceláře (všichni pro). 

♦ Zastupitelé projednali žádost ZO Českého svazu včelařů v Lubech o příspěvek na činnost a schválili příspěvek ve výši 
5.000 Kč (všichni pro). 

♦ Zastupitelé projednali žádost občanského sdružení Radioklub Luby o příspěvek na svou činnost v roce 2011 a schválili 
příspěvek ve výši 10.000 Kč (všichni pro). 

♦ ZM schválilo žádost občanského sdružení Radioklubu Luby o povolení užívání městské heraldiky (městský znak) 
prezentované v QSL lístcích, na webových stránkách radioklubu a na navštívenkách (všichni pro). 

♦ Pan starosta seznámil ZM se žádostí Mysliveckého sdružení Luby II o souhlas města jako většinového vlastníka 
honebních pozemků, aby bylo Myslivecké sdružení zplnomocněno k jednání s okolními vlastníky o zařízení honebního 
společenstva. Předběžné jednání proběhlo již 31.01.2011. ZM žádost MS Luby II schválilo (všichni pro). 

♦ Pan starosta informoval zastupitele o domluvě se starostou Erlbachu Heroldem Klausem na společném jednání zastupitelů 
obce Erlbach a města Luby a pozval zastupitele na toto jednání, které se uskuteční dne 25.03.2011 od 18.00 hodin 
v restauraci Baráček. 

♦ Pan starosta informoval o probíhajícím vyšetřování případů žhářství v Lubech. Při posledním pokusu o založení požáru 
byl dopaden na základě oznámení občana Lubů místní občan J. Š., který se však přiznal pouze k některým případům. 
Zatím probíhá vyšetřování, po jeho ukončení bude vyplacena slíbená odměna tomu, kdo napomohl k jeho dopadení. 

♦ Předseda kontrolního výboru pan Hartl informoval zastupitelstvo o provedené kontrole. Kontrolováno bylo plnění 
usnesení zastupitelstva města ve 2. Pololetí roku 2010. Při kontrole nebylo shledáno žádné pochybení nebo nesplnění 
úkolů. ZM vzalo informaci na vědomí. 

♦ Pan starosta informoval ZM o kvalifikovaném posouzení trestního oznámení města Luby na Ing. Bradáče, které učinila 
Policie České republiky. Ve vyrozumění Policie ČR je uvedeno, že šetřením policejního orgánu bylo zjištěno, že ze strany 
Ing. Bradáče nedošlo k naplnění skutkové podstaty trestného činu, případně přestupku, ani jiného protiprávního jednání. 
ZM vzalo informaci na vědomí. 

♦ Zastupitelé schválili uzavření smlouvy o partnerství mezi městem Luby a nositelem projektu „Turistické centrum 
Smrčina“ Lékárníci 95 s.r.o. (všichni pro). 

♦ Příští veřejné zasedání Zastupitelstva města se koná v pondělí 2. května od 17 hodin v budově MěÚ, 2. poschodí, 
místnost č. 13. 

 


